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Protokoll fört vid årsmöte i Haglunda Sportstugeförening söndagen den 
5 Juni kl 10.00 
 
Plats: Församlingshemmet i Gottröra 
 
 
1. Årsmötets öppnande 
Tommy Andersson hälsade alla närvarande välkomna och förklarade mötet öppnat. 
Tommy hälsade också alla under året nyinflyttade välkomna till föreningen. Dessa är: 
Starrhammarvägen 39, Daniel Jansson och Beatrice Söderholm och Tranmossevägen 14, Per-
Arne Andersson och Eva Kivirinta   
 
2. Förslag till dagordning 
Föreslagen dagordning godkändes. 
 
3. Val av ordförande för årsmötet 
Till ordförande för årsmötet valdes Tommy Andersson. 
 
4. Val av sekreterare för mötet 
Till sekreterare för årsmötet valdes Golafroz Pad 
 
5. Val av 2 justeringsmän/kvinnor 
Till justeringsmän, att jämte ordföranden, justera protokollet, och tillika rösträknare valdes Åsa 
Friberg och Freddy Boman 
  
6. Anteckning av närvarande och upprättande av röstlängd 
Medlemsupprop: 18 st röstberättigade medlemmar. 
 
7. Kallelse till årsmötet på laga tid. 
Kallelse till årsmötet på laga tid och plats godkändes av mötet. 
 
8. Föredragning av: 
a) Styrelsens verksamhetsberättelse för det gångna verksamhetsåret föredrogs mötet. 
b) Årsredovisningen gällande 30/5 2015 – 30/4 2016 föredrogs mötet. 
 
9. Föredragning av revisionsberättelse 
Revisionsberättelsen föredrogs mötet. 
  
10. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen. 
Full ansvarsfrihet för styrelsen för räkenskapsåret 2015 – 2016 godkändes av mötet. 
 
11. Fråga om arvoden. 
Styrelsen föreslog oförändrade arvoden enligt nedan. 
Styrelsen 4 900 kr varav ordförande, sekreterare och kassör + 400 kr 
Väggruppen 1 400 kr 
Vattengruppen 2 100 kr 
Revisorer 400 kr 
Valberedningen 400 kr 
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12. Rapport från väg-gruppen 
Väg-gruppen har gjort ett fantastisk jobb och bättrat vägarna genom sladdning och grusning. 
På vårstäddagen lades fokus på att kratta upp gruset från diken och förbättra vägarna.  
Synpunkt kom på dålig sladdning i vintras. I avtalet står det dock sladdning en gång per månad 
enbart under sommaren, och hittills har det ju varit lite för torrt som gör att det inte gått att sladda. 
Det kom förslag på att inköpa egen utrustning för att sladda men det har styrelsen tidigare sagt nej 
till pga att vi inte alltid kan räkna med att ha en lika aktiv väggrupp som idag. 
Vidare kom det fråga/förslag till att fixa beläggning på vägarna men vi tror att det kostar alldeles för 
mycket, samt att underlaget då kräver en rejäl förbättring.  
Vi får fortsätta att gneta med punkt insatser och försöka hålla ner hastigheten inom området. 
Beslutades dock att styrelsen under året ser igenom och utvärderar vårt avtal och föreslår ev. 
förbättringar däri till nästa årsmöte. 
 
13. Rapport från vattengrupp 
Vattengruppen (speciellt Hans) har gjort ett fantastisk jobb även i år. Största insatsen gjordes för 
vintervattnet i höstas genom spolning i vintervatten-ledningarna som har gett bra resultat.  
Vattnet är nu för första gången nästan kristallklart. De äldsta ledningarna är ju från 1991 och blev 
underdimensionerade har det visat sig. Kapaciteten är alltså inte som den borde vara och trycket 
sjunker när för många hushåll tappar vatten samtidigt.  
 
Sommarvattnet har blivit bättre när det gäller luft i ledningarna, det är mindre bubbligt men vissa 
har en osäkerhet om det går att dricka vattnet eftersom det har påvisats partiklar och grums i 
vattnet. Några medlemmar hämtar dricksvatten från pumphuset. Tidigare förslag till att installera 
filter i pumphuset har fallit bort pga av alldeles för hög kostnad. Förslag till att spola även 
sommarvatten-ledningarna är otänkbart just nu. 
 
Styrelsen föreslår/rekommenderar medlemmar att installera egna filter vid behov. 
 
Då det råder oklarhet om egentlig kvalitet på sommarvattnet ute i kranarna hos medlemmarna ber 
årsmötet styrelsen att under året undersöka och kartlägga detta, exempelvis genom enkät. 
 
14-18. Val av styrelseledamöter och styrelsesuppleanter 
 
Ordförande (2 år):                   Linda Lövgren             2016 nyval 
Kassör (2 år):                          Mikael Sten                 2016 omval 
Sekreterare (1 år):                  Roger Bishop              2016 nyval 
Styrelseledamöter (2 år):        Iréne Castenvik           valdes 2015 
                                               Tommie Skogström      valdes 2015 
Suppleanter (1 år):                  Anette Andersson       2016 omval 
                                                Ulf Holmberg               2016 nyval 
Revisorer (1 år):                      Anders Mecklin           2016 omval 
                                                Bengt Jedbäck            2016 omval 
Suppleanter (1 år),                  Åsa Friberg                 2016 omval 
 
Väggruppens sammansättning (2 år): 
Sammankallande:                   Jan Gustafsson           valdes 2015       
                                                Hans Lindgren            valdes 2015 
                                                Peter Niklasson           2016 omval 
  
Vattengruppens sammansättning (2 år): 
Sammankallande:                    Hans Lindgren            valdes 2015 
                                                Jan Gustafsson           2016 omval 
                                                 Peter Niklasson          valdes 2015 
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Valberedning (1 år): 
Sammankallande:                   Maud Mecklin             2016 omval 
                                                Stina Bishop               2016 omval 

 
19. Av styrelsen och till styrelsen ställda förslag 
 
Styrelsens förslag till stadgeändring: 
Stadgeändring för vatten toalett, årsmötet godkänner förslaget. Styrelsen nu att genomföra 
stadgeändringen. 
 
Förslag har kommit till styrelsen om anskaffa gemensamma redskap och årsmötet röstar nej till 
detta förslag då de som regel kräver både underhåll och utrymme som vi har svårt att klara av.  
Vi hänvisar istället till hyrfirmor.  
 
Dock har en jordvält skänkts till föreningen och mötet accepterar att ta emot denna och den kan 
placeras vid pumphuset. Information om detta ges på hemsidan. 
 
Utrymmet till postlådor vid Lilla Gungan/Sommarstigen räcker inte till för alla. 
Utrymmet/anslagstavlan behöver byggas ut. 
Årsmötet tycker att det är lämpligt att fixa detta på höststäddagen. Raimo Korhonen anmälde sig 
som frivillig att titta på detta och förbereder med ev. materialinköp. 
 
20. Budgetförslag samt beslut om årsavgiften 
Föreslagen budget godkändes. 
Styrelsen föreslår inga förändringar om årsavgiften. Händer något med vattnet, pumphuset kan 
kostnaderna skena i väg och man får ta ställning till det då. Mötet godkänner förslaget. 
 
Årsavgiften blir därmed för 2016-2017: 
Kategori 1 (enbart väg eller enbart sommarvatten) : 900 kr 
Kategori 2 (väg + sommarvatten): 1100 kr 
Kategori 3 (väg + vintervatten, ej permanent boende): 1400 kr 
Kategori 4 (väg + vintervatten, permanent boende): 1750 kr 
 
21. Övriga ärenden 
Kräftskiva i höst? Förslag till kräftskiva Lördag 6 augusti kl 17.00. 
Hemsidan ska vara kvar, Tommy Andersson hjälper till med det 
Förslag på även att börja använda Facebook godkändes. Linda Lövgren hjälper till med att skapa 
föreningens Facebook-grupp. 
 
22. Avslutning 
Mötet avslutas och Tommy tackar de närvarande medlemmarna. 
 
 
Vid protokollet: 
Golafroz Pad sekr. 
 
------------------------------ 
Justeras: 
Tommy Andersson, Ordf.                       Åsa Friberg                                 Freddy Boman 
 
------------------------------                      ----------------------------------             ------------------------------- 


